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Abstract (en)
[origin: CA3196067A1] What is proposed is a device (300) for controlling radiofrequency beams of a given polarization, the device comprising a
set of at least one cell (400), comprising a support frame (420) and at least one interconnection (460) internal to the frame. The frame is inscribed
within a prism, having a given axis Z' and Ar faces connected to one another by Ar edges oriented along the axis Z'. The frame comprises Ar corner
elements, each having a rim coincident with an edge and being arranged such that the frame has, on each face, a slot (440-n) extending along the
axis Z'. The interconnection comprises Ar inductive rods (462-n), each comprising two ends of which a first end is connected to a rim, the second
ends being connected to one another at a connection point positioned in the centre of the frame in a plane orthogonal to the axis Z'. Each cell is
configured to carry out polarization-invariant transmission and/or reflection of beams.

Abstract (fr)
II est proposé un dispositif de contrôle (300) de faisceaux radiofréquences de polarisation donnée, le dispositif comportant un ensemble d'au moins
une cellule (400), comprenant un cadre de support (420) et au moins une interconnexion (460) interne au cadre. Le cadre est inscrit dans un prisme,
ayant un axe Z' donné et faces reliées entre elles par arêtes orientées selon l'axe Z'. Le cadre comprend éléments de coin, ayant chacun un bord
coïncidant avec une arête et étant agencés tel que le cadre présente, sur chaque face, une fente (440-n) s'étendant selon l'axe Z'. L'interconnexion
comprend tiges inductives (462-n), comprenant chacune deux extrémités dont une première extrémité est reliée à un bord, les deuxièmes extrémités
étant reliées entre elles en un point de connexion positionné au centre du cadre dans un plan orthogonal à l'axe Z'. Chaque cellule est configurée
pour réaliser une transmission et/ou une réflexion de faisceaux invariante en polarisation.
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